

## Shane S. Que Hee 教授獎學金設置要點(辦法)

105 年 03 月 29 日 104 學年度第 2 學期第 4 次系教職會議通過

105 年 4 月 13 日院長核定後公布施行

105 年 4 月 14 日公布

- 一、宗旨：美國加州大學洛杉磯分校(University of California, Los Angeles) Shane S. Que Hee 教授為鼓勵學生投入職業衛生相關研究，特在本校公共衛生學系碩士班設置本獎學金。
- 二、對象：輔仁大學公共衛生學系碩士班新進一年級研究生。
- 三、名額：每學年 1 名。
- 四、金額：每名提供一學年獎學金共 60,000 元，分二學期領取。
- 五、申請資格：
  - (一) 大學畢業總成績平均達 75 分以上。
  - (二) 論文研究領域需為氣體及蒸汽、空氣採樣方法開發、環境採樣、生物偵測、環境與工業衛生分析化學及個人防護設備等職業衛生相關議題。受領本獎學金者如於碩士修習期間更換研究領域(不符合第五條第二款規定)，需繳回全額獎學金。
- 六、申請時間：入學年第一學期開學註冊後一個月內，逕向本校公共衛生學系申請。
- 七、繳交文件：
  - (一) 本校獎學金申請書 1 份。
  - (二) 大學畢業成績單正本 1 份及名次證明 1 份。
  - (三) 指導教授推薦信 1 份及原畢業學校教師推薦信 1 份。
- 八、審核：經公共衛生學系系教職會議審核後，將審核結果通知校方發予獎學金。
- 九、本要點經本系系教職會議通過後，報請院長核定後公布施行，修正時亦同。

## **Professor Shane S. Que Hee Student Scholarship**

### **Purpose:**

To encourage students who are enthusiastic to do occupational hygiene research, Professor Shane S. Que Hee of UCLA will endow a Fellowship for one new Taiwan student for the Department of Public Health, Fu Jen Catholic University.

### **Amount:**

One awardee per academic year. A scholarship of NTD\$30,000 per semester will be awarded to the selected recipient for two consecutive semesters.

### **Eligibility:**

Newly enrolled master's students of the Department of Public Health, Fu Jen Catholic University are entitled to file the application for this fellowship if the following minimum standards are met:

1. To focus on at least one of following research areas: gases and vapors, environmental sampling, biological monitoring, environmental and industrial hygiene, analytical chemistry, personal protective equipment and etc.;
2. The overall GPA in undergraduate study is 75 or above.

If the recipient changes the research areas during enrolled period of his/her master study, the scholarship will be cancelled and the recipient will be asked to return the full amount of the scholarship.

### **Application Deadline:**

Within one month after registration of the first semester.

### **Application Procedures:**

To apply for this fellowship, students should submit all of the following documents to the departmental office of the Department of Public Health, Fu Jen Catholic University:

1. Fu Jen Catholic University Student Scholarship Application Form
2. A certificate (transcript) that shows the applicant's overall ranking and academic performance in undergraduate study
3. Two recommendation letters, one of which must be from his/her adviser of the Department of Public Health, and the other should be from a faculty member of the applicant's undergraduate study

The selection will be made at a Faculty Meeting of the Department of Public Health, Fu Jen Catholic University.

The rule is approved by the department administration meeting and approved by the College Dean.